
 
 

Referat af generalforsamling, Grundejerforeningen Korslund 

 
Dato:  9. marts 2016 

Tid:  kl. 19.00 

Sted:  Golf caféen, Hjørring  

 

42 fremmødte, repræsenteret af 29 husstande  

1. Valg af dirigent 

Jan Mathiasen valgt enstemmigt  

2. Bestyrelsens beretning 

Dorthe Drivsholm afgav beretning på vegne af bestyrelsen. 

Beretningen kan ses på hjemmeside 

3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab 

Regnskab/budget blev vist vha. af projektor. 

Regnskabet blevet godkendt 

4. Budget forslag for 2016 og fastsættelse af kontingent 

Under punktet blev forslaget fra bestyrelsen, om forhøjelse af kontingent til 900 

kroner til genopretning af grønne områder, som var angivet i punkt 8 diskuteret. 

Der var delte meninger om kontingentforhøjelse.  

Nogle med henvisning til at kontingent allerede er højere end andre i området. 

Nogle med erkendelse af at der skal ryddes op og laves plan for vedligehold mm. 

Der blev foretaget afstemning om kontingentforhøjelse, med følgende resultat: 

12 for, 14 imod. 

Budget blev herefter godkendt med 700 kr. som kontingent. 

5. Valg af formand 

Jan Mathiasen, Eventyrparken 38 blev valgt til formand 

6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

Tom Byg, Snehvidevej 12 og Martin Sørensen, Rødhættevej 35 blev valgt til 

bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 

6a. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år 

Søren Vestergaard, Eventyrparken 7 og Finn Sørensen, Eventyrparken 30 

blev valgt til suppleanter 

6b. Valg af 2 revisorer for 1 år 

Erik Lindstrøm, Rødhættevej 11 og Flemming Risager, Rødhættevej 23 

blev valgt til revisorer 

  

Bestyrelsen består herefter af Jan Mathiasen, Eventyrparken 38, John Hansen, Snehvidevej 22, 

Tom Byg, Snehvidevej 12, Elna Elefsen, Rødhættevej 30, Martin Sørensen, Rødhættevej 35.  



7. Emner til debat 

Følgende emner blev debatteret: 

 Skal legeplads fornyes? 

 Dræning af boldbane, hvornår gøres dette? 

 Mulighed for debattråd på hjemmeside 

 Sankt Hans arrangement – tilmelding nødvendig i 2016 

 5 års plan for grønne områder – der skal udformes plan 

 Bål er kun til grenaffald 

 Skoven trænger kraftigt til oprydning 

 Fældning af træer på fællesområder er ikke tilladt før bestyrelse er 

informeret. 

 Der ønskes stubfræsning efter fældning af træer 

 

 

8. Indkomne forslag 

Bestyrelsen foreslår kontingent forhøjelse til 900 kroner for at få genoprettet de grønne 
områder der trænger til genplantning og fældning. 

 Forslag nedstemt      

Helle Melson foreslår, at der laves en plan over vedligeholdelse/ fældning/ beplantning af 
de grønne områder langs stien fra Skjoldborgsvej til Skagensvej. 

 Forslag taget til efterretning af bestyrelse 

Leif Risgaard Jensen foreslår, at det afsættes et beløb i budgettet, til at få ryddet op ved 
boldbanen. Idet sidste års Sankt Hans bål ikke blev afbrændt, da bestyrelsen valgte at 
aflyse Sankt Hans festen. Hvorfor man fra foråret vil opleve, at der kommer endnu mere 
haveaffald på bålet. 

 Forslag taget til efterretning af bestyrelse 

 

9. Evt. 

De fleste husstande får nu informationer på e-mail. Bestyrelsen vil gerne have de sidste 
med! 

Referater, regnskab, budget, beretning kan hentes på hjemmesiden www.korslund1977.dk 

 

http://www.korslund1977.dk/

